



ПРЕЗЕНТАЦИЯ ТОВАРА / PRESENTATION

Описание продукта / Product description

Предлагаем Вам тепличные томаты голландского сорта «Бандито» произведенное в Туркменистане, которые используют самую современную и передовую агротехнику для выращивания томатов без использования почвы. «Бандито» - помидоры экстра-класса, выращиваются в виде грозди.

We offer you greenhouse tomatoes of the Dutch variety "Bandito" manufactured in Turkmenistan which use the most modern and advanced agricultural technology for growing tomatoes without using soil. "Bandito" is an extra-class tomatoes, they are grown in the form of bunches.



Плоды этого сорта отличаются красотой внешнего вида и редкой выносливостью. Плоды имеют средний размер. Цвет плода равномерно красный. Мякоть нежная, сочная, мясистая. Данный сорт томата способен к долгому хранению, не теряя при этом твердости оболочки.

The fruits of this variety are distinguished by the beauty of appearance and rare endurance. The fruit is medium in size, weighing 100-120g. The color of the fruit is uniformly red. The pulp is tender, juicy, fleshy. This tomato variety is capable for the long-term storage without losing the hardness of the shell.



TÂSIN HALKA



Тепличное хозяйство оснащено спецоборудованием, позволяющим в автоматическом режиме поддерживать приемлемые условия для производства витаминной продукции. Все технологические процессы компьютеризированы.

The greenhouse is equipped with special equipment that automatically maintains acceptable conditions for the production of vitamin products. All technological processes are computerized

Фасовка: пластиковые ящики Вес одного ящика с товаром (вес брутто): 6 кг.

Pre-packing: plastic boxes. The weight of one box with the product (gross weight) is 6 kg.

Вместимость ящиков в поддон: 56 ящиков = 336 кг. Вместимость автофуры: 3000 ящиков = 18 тонн = 18000 кг

Capacity of boxes into the pallet: 56 boxes = 336 kg. Auto truck capacity : 3000 boxes = 18 tons = 18000 kg



TÂSIN HALKA